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Formannskapet - 087/21 
 

FS - behandling: 
Hjalti H. Gislason, H, hadde slike spørsmål: 
 
1. Kan vi flytta formannskapsmøte til kl. 09.00? 
 
2. Eigarskapsforvaltning: Kan vi laga fast rutine for invitasjon av styreleiar i kommunale AS til 
   a) Heradsstyret på våren 
      Til dømes Opro 23. februar, Osterøy aktiv 6. april, og Osterøy utvikling 11. mai 
   b) Formannskapet på hausten 
      Til dømes Opro 7. september, Osterøy aktiv 12. oktober, og Osterøy utvikling 2. november 
 
For å få ei orientering om (1) kva går bra, (2) kva går dårleg, og (3) kva kan HS gjere for å hjelpa AS-et 
å lukkast betre? Dette treng ikkje å ta meir enn 30-45 minuttar. 
 
3. Kan vi laga eigne valnemnder for kommunale AS? Dei tre AS-a har behov for veldig ulik 
kompetanse og val av styremedlemmer bør ikkje handsamast «under eitt». Vi kan be styra i kvart 
selskap kome med forslag til valnemnd på 2-3 personar til godkjenning i heradsstyret og i neste års 
generalforsamlingar. Styra vil vita kva type kompetanse dei evt. manglar og vita kven kan ha tilgang 
til slikt. 
 
4. Kan vi vurdere å også ha val av nestleiar i kvart kommunalt AS og vurdering av særskild godtgjersle 
for desse frå neste generalforsamling. 
 
5. Kan vi også vurdere å laga reglar for innkalling av vara til styremøte i kommunale AS? Dvs. 
innkalling vert alltid send også til alle varamedlemmer og fyrste vara kan møta på styremøte men 
utan røysterett eller styregodtgjersle. Eller skal dei få godgjersle? 
6. Kan vi ta stilling til om oppmøte i samband med styreverv på til dømes seminar, arbeidsmøte, 
idédugnad, workshops, osb. som tek heile eller større delar av dagen kvalifiserer til kompensasjon for 
tapt arbeidsforteneste, eller t.d. dobbel møtegodtgjersle? Reglement manglar for dette. 
 
Spørsmåla vert diskutert i møte, men dei vert ikkje røysta over og ikkje gjort noko vedtak.  
 
Ordføraren svarte at han vil gje eit skriftleg svar til neste møte. 
 
 



 

 

FS - vedtak: 
Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka 
 
 

Saksopplysningar: 
 
 
 
 


